

朝陽科技大學 097學年度第1學期教學大綱
Term Project 專題製作與實習

當期課號	1753	Course Number	1753
授課教師	吳欣潔	Instructor	WU,HSIN CHIEH
中文課名	專題製作與實習	Course Name	Term Project
開課單位	工業工程與管理系(四日)四B	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	1	Credits	1
課程目標	藉由診斷、提案、實際改善、比較分析等步驟，學生在長達半年實際駐廠工作中驗證三年所學之專業課程並學習管理技巧及人際關係。	Objectives	This course is a special reviewing course in the Department. Through the steps of investigation, proposing, improvement and analysis, students learn the real situation of industrials. Meanwhile, skills in management and personal relationship are studied.
教材	實習手冊	Teaching Materials	Handout
成績評量方式	專題製作實習成績與進度報告 50% 專題成果報告30% 進度週報表 10% 行前講習出席 10%	Grading	Performance 50% Project report 30% Weekly report 10% Attendance 10%
教師網頁	http://www.cyut.edu.tw/~ypchiu/		
教學內容	<ol style="list-style-type: none"> 1. 瞭解現況並發現問題。 2. 確定改善提案。 3. 資料蒐集。 4. 資料分析。 5. 比較分析改善前後的結果。 6. 報告撰寫。 	Syllabus	<ol style="list-style-type: none"> 1. Understanding current situation and observing the existing problems. 2. Proposing project topic. 3. Collecting data. 4. Data analysis. 5. Comparing the results of the proposal and the current situation. 6. Project Reporting.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。